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		"Жената има храм и трябва да го пази!" Как да спасим връзката си? Защо повечето взаимоотношения стигат до провал? Емилия Ангелова гостува на JENIE.BG , за да отговори на всички тези въпроси!
Тя е хипнотерапевт и експерт по терапевтично говорене. За нея женското тяло е храм, в който не трябва да допускаме случайни хора. С нея си говорим за взаимоотношенията между мъжа и жената, начините, по които да общуваме с мъжа, какво е херметическо учение и много други:
Имаме ли нужда от професионално напътствие във връзката?
Не всеки има нужда, но е добре хората да се информират и да знаят какви са възможните опции. Когато човек изпробва нови неща той разбира повече за себе, защото това му помага да достигне до правилния партньор. Знанието не ни е вродено, то идва с опита.
Защо се насочи към взаимоотношенията?
Насочих се към тази област, защото преди те бяха традиционни, дори подготвени от нашите родители - всичко бе предначертано и всъщност беше лесно. Сега е трудно, защото имаме социални мрежи, имаме избор, можем да се запознаем с всеки, навсякъде. Целият този избор влияе на отношенията и на нас по негативен начин. Страхуваме се да не загубим партньора си, тъй като има толкова много възможности. Хората стават уязвими в отношенията си. Все пак, сега е по-добре, защото имаме избор да се обичаме и не сме задължени да останем във връзка, в която не сме щастливи.
Консуматори ли сме в любовта?
Да, затова отношенията стават по-разнообразни и повече като бройка, което си има своите негативни страни. Според мен това е много опасно, защото всеки човек трябва да приема тялото си като храм и да не допуска много хора там. Това е обмяна и на енергия и колкото повече са партньорите, толкова повече са партньорите, толкова по-голяма смесица става и човек се обезличава. Затова дамите, предлагащи платена любов могат да бъдат усетени като човек, който е по-нечистоплътен и неприятен.
Вярно ли е, че, ако една жена има повече от петима партньори, тя няма да може да създаде здраво семейство?
Важно е да не се споделя женската енергия с всеки срещнат, тъй като по този начин тя се разпилява. Малко или много ти се свързваш с тези мъже по енергиен път и колкото повече а те, толкова повече енергията се разпилява. Неслучайно в древността най-ценени са били девствените жени.
А това важи ли за мъжете?
Можем да кажем, че и за тях е важно а си подбират партньорките, защото успешните мъже да са били подкрепени от жената до себе си, за да стигнат до там, докъдето са искали. Правилната жена може да им помогне да постигнат целите си.
Как да завържем връзка с точния партньор?
С точния човек се завързва връзката, когато заздравим връзката със самите себе си. Няма как да имаме ниска самооценка и да привлечем правилния партньор. Липсата на самочувствие ще привлече към нас хора, които не ни уважават. След като има себелюбов, себеразбиране, тогава ще идват партньори, които ще ги потвърдят, ще ни уважават и ще ни обичат. Това е първата стъпка - да изградим връзката със себе си.
Какво е мнението ти за изневярата?
Винаги я е имало и независимо дали е в ума или е физическа, това си е изневяра. В наши дни човек е по-смел да го направи. Някой ни е направил комплименти, подарил ли е роза, излезли сме няколко пъти и си казваме, че мъжът ни не ни уважава. Една уважаваща себе си жена, която приема тялото си за храм, няма да има нужда от това. За мен важното е да е върнем към ценностите и морала и да не забравяме кои сме - да не се доверяваме на маските в социалните мрежи и на токсичните игри.
Кое е поведението, с което отблъскваме мъжете?
Най-важното е да не позволяваме на нашите вътрешни несигурности да вземат превес и да се опитваме да контролираме човека. Съзнанието ни има нужда да бъде защитено. Когато някой се опитва да ги контролира, то се затваря. Когато една жена започне да избухва, да прави сцени, това отблъсква мъжете и те вече не искат да споделят.
Как да се справим със спада, който се получава при дългосрочните взаимоотношения?
Просто трябва да приеме обстановката, каквато е. Ако не сме успели навреме да редуваме близост с дистанция, да култивираме това в началото, е по-трудно. Но винаги има какво да се направи - жената трябва да бъде мъдра и да обгради овека с любов. Причината това да се случва е, че човекът до нас е забравил, че ни обича. Трява да направим така, че да си припомним тези неща и връзката да се заздрави.
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				Тъй като бихме искали форумът да е място за честни, откровени и интересни мнения, най-любезно молим да използвате учтив и неагресивен тон в постингите си.

				Всяко мнение, което подтиква към расова или полова ненавист, към тероризъм, както и написаното на вулгарен език, ще бъде изтривано веднага. Откровени рекламни съобщения, особено тези с поставени хиперлинкове без никаква връзка с обсъжданите теми, ще бъдат квалифицирани като спам и няма да бъдат толерирани. 
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			4 подправки, които горят мазнини

			9.04.2024 (Коментари: 0) 

			Какво е храната без подправки? Безвкусна, безинтересна, лишена от влиянието си върху апетита. » Прочети
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			Признаците, че сте по-секси, отколкото си мислите

			9.04.2024 (Коментари: 0) 

			Понякога често не осъзнаваме силата на привличането, която притежаваме. » Прочети
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			Кои са действията, с които отблъсквате мъжете моментално?

			9.04.2024 (Коментари: 0) 

			Влюбени сте в някой мъж, който обаче не ви обръща достатъчно внимание. » Прочети
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			Тамара Глоба: Април отваря портите на успеха за тези зодии

			9.04.2024 (Коментари: 0) 

			Началото на всеки месец традиционно носи очаквания за положителни промени и надежда за подобряване на ситуацията. » Прочети
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			8 април е фатален заради енергията, отделена при срещата на Слънцето и Луната във войнствения Овен

			8.04.2024 (Коментари: 0) 

			Астролози и астрономи тръпнат в очакване на слънчевото затъмнение днес. » Прочети
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			9 причини да изпитвате постоянен глад

			8.04.2024 (Коментари: 0) 

			Станимир Михов е сертифициран фитнес инструктор от Националната спортна академия, персонален треньор и консултант по спортно хранене. » Прочети
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			С тази бърза пролетна диета сваляте от 2 до 5 кг седмично

			8.04.2024 (Коментари: 0) 

			С настъпването на пролетта много хора започват да обръщат внимание на фигурата си, която обикновено придобива по-овални контури през студените зимни дни. » Прочети
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			Не започвайте нищо ново до 26 април!

			8.04.2024 (Коментари: 0) 

			Месец април се очертава изключително важен, но напрегнат и доста динамичен заради серията от предизвикателни астрологични събития. » Прочети

			

		

	
		
			[image: ]
			Избягвайте тези 7 навика сутрин

			7.04.2024 (Коментари: 0) 

			Ако искате да имате по-продуктивна сутрин, ще трябва да избягвате нездравословните навици, които често хората правят. » Прочети
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			Ведическа нумерология: Как часът на раждане влияе върху съдбата

			7.04.2024 (Коментари: 0) 

			Времето управлява всички механизми на нашата съдба, започвайки от момента на зачеването, раждането, и осмисля съществуването ни на този свят, вярвали древните мислители, писали ведите. » Прочети
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